
如需更多資料，請瀏覽中心網頁 http://www.cfs.gov.hk/tc_chi/programme/programme_�rm/programme_fcs_2nd_Survey.html 及聯絡政策二十一有限公司
電話：6897 5709（星期一至日早上9時至晚上10時）      電郵：foodconsumptionsurvey2@policy21.org

或於辦工時間（星期一至五：上午8時45分至下午1時；下午2時至5時30分；星期六、日及公眾假期休息）致電中心的服務電話2381 6096

For further information, please visit the CFS website at http://www.cfs.gov.hk/english/programme/programme_�rm/programme_fcs_2nd_Survey.html and contact Policy 21 Limited
Telephone: 6897 5709  (9:00 a.m. to 10:00 p.m., Monday to Sunday)      email: foodconsumptionsurvey2@policy21.org 
Or the CFS hotline at 2381 6096 during of�ce hours 
(Monday to Friday: 8:45 a.m. to 1:00 p.m.; 2:00 p.m. to 5:30 p.m.; Saturdays, Sundays and Public Holidays closed)

食物環境衞生署食物安全中心（中心）委託政策二十一有限公司
在2018年開始進行第二次全港性食物消費量調查，以收集有關市民在吃些什麼及
進食分量的資料，從而可更了解食物中污染物及添加劑等危害的潛在風險。 

在這次調查中，獲選住戶將會收到中心發出的邀請信，闡釋訪問的安排。

The Centre for Food Safety (CFS) of the Food and Environmental Hygiene Department
has commissioned Policy 21 Limited to conduct the Second Hong Kong Population-based

Food Consumption Survey starting from 2018, to collect information on what people are eating and the amount,
which in turn can better understand the risk of contaminants and additives in food.

Throughout the interviewing �eldwork, the selected households
will receive an invitation letter from the CFS explaining the interview arrangement.

謹請鼎力支持和合作！！
Your partnership and collaboration are crucial!!

第二次全港性食物消費量調查
THE SECOND HONG KONG POPULATION-BASED FOOD CONSUMPTION SURVEY
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